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Protokół Nr LIV/22 

z LIV sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 5 września 2022 r.  

w godzinach od 12.00 do 13.30 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 

Adn. 1 

LIV sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – P.Kamila 

Mazurek. Na wstępie powitała Wójta Gminy – P.Przemysława Renna, radnego powiatowego 

– P.Andrzeja Banaszyńskiego, radnych Rady Gminy, Sekretarz Gminy – P.Alicję Kędracką, 

Skarbnik Gminy – P.Paulinę Durak, dyrektora Szkoły Podstawowej w Mieścisku – P.Natalię 

Pałczyńską, dyrektora Przedszkola „Leśne Ludki” w Mieścisku – P.Danutę Ciszewską, kierownik 

Ośrodka Pomocy Społecznej – P.Irenę Woźniak, dyrektora Centrum Usług Wspólnych – 

P.Aleksandrę Rataj, sołtysów, mecenasa – Mateusza Karciarza, kierownik referatu ochrony 

środowiska – P.Natalię Włodarczak, kierownik referatu inwestycji i infrastruktury – 

P.Magdalenę Walkowiak, inspektor ds. obsługi organów gminy – Wiesławę Kujawa, sołtysów 

wsi, mecenasa Mateusza Karciarza i informatyka – P.Piotra Mnichowskiego.  

(Lista obecności gości na sesji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu). 

Przewodnicząca Rady Gminy przypomniała, że sesja jest nagrywana i transmitowana, 

administratorem danych jest Gmina Mieścisko, a klauzula informacyjna zamieszczona jest w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Mieścisko i na drzwiach sali sesyjnej Urzędu Gminy. 

Adn. 2 – Stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych o elektroniczne potwierdzenie obecności 

na sesji, po czym stwierdziła, że na sesji na 15 radnych obecnych jest 12, co stanowi quorum, 

a zatem Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i podejmowania uchwał.  

(Radni nieobecni usprawiedliwieni –  Kamila Chelwing, Tomasz Drożdżyński i Janusz 

Lipkowski). 

(Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Adn. 3 – Przedstawienie porządku obrad LIV sesji Rady Gminy – możliwość wprowadzenia 

zmian 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad sesji został dostarczony  

z wyprzedzeniem i następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś wnosi do niego zmiany ? 

Nikt nie zgłosił zmian do porządku obrad, po czym Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad dzisiejszej sesji. 

(Porządek obrad LIII sesji Rady Gminy stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Adn. 4 – Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z ostatniej sesji był do wglądu w 

biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń a zatem zgłosiła wniosek o jego przyjęcie 

bez odczytywania prosząc radnych o oddanie głosu za pomocą urządzeń elektronicznych. 

Protokół z ostatniej sesji w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie przy 12 głosach „za”. 
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(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Adn.5 – Zapytania sołtysów 

Obecni na sesji sołtysi nie zgłosili zapytań. 

 

Adn. 6 – Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – Przemysław Renn przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Do przedstawionego sprawozdania radni zgłosili zapytania: 

- radny Rodzewicz – w sprawie przetargu na dostawę energii elektrycznej. Wiadomo, że 

będzie wzrost, ale jaka będzie granica tej podwyżki ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że w wyniku przeprowadzonego postępowania zakupowego 

zaoferowana cena stanowi 420% ceny tegorocznej. Postępowanie jest w toku. Nie wybrano 

oferty z powodu braku zgody jednej z gmin na zaproponowaną cenę. Unieważnienie 

przetargu spowoduje ogłoszenie nowego, a wtedy podwyżka może wynosić 500%.Dlatego 

chcielibyśmy rozstrzygnąć to postępowanie, które jest rozpoczęte. Czekamy na 

potwierdzenie informacji kiedy podpiszemy umowę. Jeżeli to postępowanie się nie zakończy 

to będziemy płacić jeszcze więcej. 

- radny Karasiewicz – czego dotyczyło spotkanie w MIKOROL-u ? 

W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło sposobu przeprowadzenia likwidacji 

oraz czy gmina nie byłaby zainteresowana nabyciem udziałów, na co była odpowiedź że brak 

zainteresowania ze strony gminy nabyciem udziałów. 

(Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym stanowi Załącznik Nr 5 

do protokołu). 

 

Adn.7 - Sprawozdanie Przewodniczących z pracy stałych Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy złożyli sprawozdanie z prac Komisji w okresie  

międzysesyjnym. 

- radny Witucki Marian – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 24 sierpnia br. – tematem była kontrola kosztów utrzymania, eksploatacji boisk 

piłkarskich, stadionu, kompleksu sportowego „ORLIK” w 2022 roku. 

Przewodniczący Komisji odczytał protokół z przeprowadzonej kontroli oraz wnioski. 

2) 29 sierpnia br. – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

- radny Kozłowski Robert – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu: 

Komisja odbyła jedno wspólne posiedzenie komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję. 
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- radny Kozłowski Tomasz – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 

Samorządu: 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 29 sierpnia br. – wspólne posiedzenie Komisji, którego tematem było zaopiniowanie 

materiałów na dzisiejszą sesję; 

2) 31 sierpnia br. – komisja wyjazdowa, której tematem było zapoznanie z realizowanymi 

w okresie wakacyjnym remontami w jednostkach oświatowych na terenie gminy oraz 

zapoznanie z wynikami egzaminów ósmoklasisty. 

Przewodniczący Komisji odczytał protokół z wyjazdowego posiedzenia. 

 

- radny Kulczyński Roman – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony 

Środowiska i Komunikacji 

Komisja od ostatniej sesji odbyła 2 posiedzenia: 

1) 29 sierpnia br. – zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję; 

2) 25 sierpnia br. –  posiedzenie wyjazdowe, którego tematem było „Ocena stanu 

bezpieczeństwa na placach zabaw, boiskach piłkarskich, kortach tenisowych i 

kompleksie sportowym „ORLIK” na terenie Gminy Mieścisko – przegląd obiektów w 

terenie. 

      Przewodniczący Komisji przedstawił szczegółowe sprawozdanie z wyjazdowego     

      posiedzenia oraz wnioski. 

 

Adn. 8 - Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Paulina Durak. 
Stawki podatku zawarte w projekcie uchwały nie przekraczają maksymalnych stawek 
ogłoszonych w Obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 28 lipca 2022 r. 
W uchwale zaproponowano wzrost wszystkich aktualnie obowiązujących stawek na terenie 
gminy o wskaźnik wzrostu cen towarów i usług konsumpcyjnych w I półroczu 2022 r. 
ogłoszonym w Komunikacie Prezesa GUS z dnia 15 lipca 2022 r. tj. o 11,8% . 
Skarbnik Gminy odczytała proponowane na 2023 stawki podatku od nieruchomości w gminie 
Mieścisko oraz proponowane zwolnienia z w/w podatku. 
Jednocześnie dodała, że w przypadku przyjęcia przez Radę w/w stawek wymiar podatku na 
2023 rok wynosiłby 4.484.968 zł. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały za pomocą urządzeń 
elektronicznych. 
Na 12 radnych obecnych na sesji, w głosowaniu udział wzięło 12 i oddano 12 głosów „za”. 
(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu). 
(Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości stanowi Załącznik Nr 7 do 
protokołu). 
 
Adn. 9 - Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 
2022. 
Skarbnik Gminy – Paulina Durak przedstawiła projekt uchwały, w tym i propozycje wszystkich 
zwiększeń i zmniejszeń dochodów i wydatków w budżecie gminy po uwzględnieniu 
wprowadzonej na dzisiejszej sesji Autopoprawki. Projekt uchwały przedstawiony na wspólnym 
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posiedzeniu Komisji obejmował zwiększenia dochodów jak również wydatków budżetu o 
kwotę  230.999,28 zł. Na dzisiejszej sesji wprowadza się Autopoprawkę w wyniku której 
zwiększa się dochody budżetu jak również wydatki budżetu o kwotę 304.172,00 zł. 
Projekt po wprowadzonej Autopoprawce powoduje zwiększenie dochodów budżetu jak 
również wydatków budżetu o kwotę 537.171,28 zł. 
W dyskusji nad projektem uchwały głos zabrali: 
- radny Kulczyński – zbliża się koniec roku, mamy szalejącą inflacje i proszę aby P.Wójt pokrótce 
odniósł się do realizacji naszych dużych inwestycji: budowa Przychodni Lekarskiej na ponad 4 
mln zł, rewitalizacja Parku Św. Huberta na 4.650.000 zł i przebudowa drogi Mirkowice-
Mirkowiczki na kwotę 2.000.820 zł. Czy te środki zostaną wykorzystane, czy ich wystarczy czy 
też zabraknie ? 
Odpowiedzi na pytanie radnego udzielił Wójt Gminy: 
- jeśli chodzi o Ośrodek Zdrowia- to na dzień dzisiejszy prace przy tej inwestycji idą zgodnie z 
założonym harmonogramem. Na dzisiaj obecny wykonawca nie zgłasza żadnych wniosków o 
dokonanie jakiś zmian w wynagrodzeniu. Czyli cały czas jest inwestycja trzymana w ryzach. 
Wygląda na to, że środki zabezpieczone powinny być wystarczające. Chociaż oczywiście z 
zastrzeżeniem takim, że do końca nigdy nie wiadomo co się wydarzy. Widzimy jak dynamiczna 
jest sytuacja związana z energią, paliwami, wynagrodzeniami, z cenami materiałów i ich 
dostępnością i trzeba brać to pod uwagę, że w pewnym momencie taki wniosek może się 
pojawić. Zresztą na każdej inwestycji i wówczas będziemy to analizować, czy to jest 
uzasadnione, czy to jest obiektywne. Na ten moment takiego wniosku nie ma. Prace idą 
zgodnie z założeniami. 
- jeśli chodzi o park Św. Huberta – tutaj także zresztą każdy  wykonawca jest informowany o 
programach dotacyjnych, co wiąże się z tym, że jesteśmy zewnętrznie zobligowani co do 
terminów, które należy zachować oraz kwoty dofinansowania. Tutaj nie ukrywamy od 
początku wykonawca nie wszedł na teren budowy tak szybko jakbyśmy tego oczekiwali, 
natomiast w ostatnim tygodniu już prace trwały na tyle intensywnie, że nasz inspektor nadzoru 
zwrócił uwagę na to,  że istnieje szansa na zakończenie tej inwestycji terminowo. Ponieważ 
początkowy etap budził w nas pewne obawy – na co też zwracaliśmy uwagę pisemnie, że nie 
będzie przesuwania terminów jeżeli nie toczą się żadne prace. Harmonogram został 
przedłożony i zaakceptowany przez zamawiającego czyli przez gminę, a wykonawca np. nie 
przystępuje do prac przez pewien czas to nie może liczyć na to, że my będziemy mu potem 
wydłużać terminy. Na ten moment wykonawca deklaruje, że ten termin zostanie przez niego 
dochowany, a opóźnienia spowodowane z jego winy nadrobione. 
Jeżeli chodzi tutaj także o środki, te które są muszą wystarczyć. Mamy to zabezpieczone i 
dokonywaliśmy różnych zmian w budżecie na etapie przed zawarciem umowy, tak abyśmy 
mogli skorzystać z dofinansowania i te inwestycje przeprowadzić; 
- jeśli chodzi o drogę Mirowice – Mirkowiczki na które jest dofinansowanie 2.660.000 zł. 
Jesteśmy po otwarciu ofert w przetargu i w tej inwestycji chyba jest to na pewno jedyna 
drogowa, ale jedna z nielicznych w których co najmniej 1 oferta mieści się w limicie 
finansowym, który mamy zabezpieczony. Co oznacza, że po wypełnieniu wszystkich 
przesłanek, które pozwolą nam wyłonić wykonawcę, to dojdzie do zawarcia umowy i realizacji 
tej inwestycji w środkach wystarczających w kwocie zabezpieczonej. Czego nie można 
powiedzieć o innej inwestycji związanej z budową drogi dojazdowej do pól w m.Wybranówko, 
ponieważ tam oferty w przetargu składane były dwa lub trzykrotnie wyższe niż  środki 
zabezpieczone na ten cel. Rozważamy pewien model jak będzie można zrealizować tę 
inwestycje taniej, ale to jeszcze decyzje nie zapadły. 
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W związku z wyczerpaniem zapytań Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad 
projektem uchwały za pomocą urządzeń elektronicznych. 
Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 12 
głosach „za”. 
(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu). 
(Uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Mieścisko na rok 2022 stanowi 
Załącznik Nr 9 do protokołu). 
 
Adn. 10 - Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2022-2032. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy – Paulina Durak. 
W Załącznik Nr 1 do projektu uchwały dostosowuje się dochody i wydatki do zmian 
dokonanych w budżecie. 
W Załączniku Nr 2 – Wykaz przedsięwzięć dodaje się następujące przedsięwzięcia: 

1) Budowa sieci wodociągowej dla wsi Gołaszewo, 
2) Odbiór zmieszanych odpadów komunalnych, bioodpadów, papieru, metali, tworzyw 

sztucznych, odpadów opakowaniowych wielomateriałowych, szkła, odpadów 
wielkogabarytowych, budowlanych oraz odbiór i zagospodarowanie pozostałych 
odpadów komunalnych zbieranych selektywnie z terenu gminy Mieścisko. 

Ponadto dokonuje się zmian w zakresie przedsięwzięć: 
1. Program profilaktyki w zakresie zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego HPV w 

powiecie wągrowieckim na lata 2018-2023, 
2. Budowa drogi dojazdowej Mirkowiczki- Wybranówko. 

 
Do projektu uchwały zgłosił zapytanie radny Kulczyński w kwestii wysokości deficytu 
budżetowego i jego sfinansowania czy zmieniła się wysokość w stosunku do przedstawionego 
na ostatniej sesji ? 
Skarbnik Gminy wyjaśniła, że  wysokość deficytu od ostatniej sesji nie zmieniła się i podobnie 
pokrycie deficytu nie uległo zmianie. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały za pomocą urządzeń 
elektronicznych. 
Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie  przy 12 
głosach „za”. 
(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu). 
(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032 
stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu). 
 
Adn. 11 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie działek nr 
26/13 i 26/29 obręb geodezyjny Żabiczyn, stanowiących własność Skarbu Państwa – 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – Przemysław Renn. 
Przedmiotem uchwały są działki, które zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego są to tereny przeznaczone na usługi publiczne. Zasadne jest aby te 
nieruchomości nieodpłatnie nabyć od KOWR-u. 
- radny Kulczyński – jeśli gmina przejmie to będzie starała się te działki uporządkować, 
sprzedać ? 
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- Wójt – procedura przejmowania nieruchomości od KOWR-u jest długa. Można zrobić tyle na 
ile pozwala miejscowy plan. W tym momencie nie ma pomysłu co zrobić z tymi działkami. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad projektem uchwały za pomocą urządzeń 
elektronicznych. 
Na 12 radnych obecnych na sesji, uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie przy 12 
głosach „za”. 
(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu). 
(Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2032 
stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu). 
 
Adn. 12 - Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, form i 
zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w ramach „Lokalnego Programu Wspierania 
Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży”. 
Uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy – Alicja Kędracka. 
Zgodnie z ustawą o ogłaszaniu aktów normatywnych, akt prawa miejscowego który jest 
nowelizowany,  w terminie nie dłuższym niż 12 miesięcy od pierwszej nowelizacji winien być 
ogłoszony jego tekst jednolity. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad obwieszczeniem. 
Na 12 radnych obecnych na sesji, obwieszczenie zostało przyjęte w głosowaniu jednogłośnie 
przy 12 głosach „za”. 
(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu). 
(Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia 
szczegółowych warunków udzielania pomocy dzieciom i młodzieży, form i zakresu tej pomocy 
oraz trybu postępowania w ramach „Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych 
Dzieci i Młodzieży” stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu). 
 
Adn. 13 - Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
określenia zasad i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych oraz 
przyznawania nagród sportowych za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu. 
Uzasadnienie przedstawiła Sekretarz Gminy – Alicja Kędracka. 
Zgodnie z ustawą o ogłaszaniu aktów normatywnych, akt prawa miejscowego który jest 
nowelizowany,  w terminie nie dłuższym niż 12 miesięcy od pierwszej nowelizacji winien być 
ogłoszony jego tekst jednolity. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad obwieszczeniem. 
Na 12 radnych obecnych na sesji, obwieszczenie zostało przyjęte w głosowaniu jednogłośnie 
przy 12 głosach „za”. 
(Imienny wykaz głosowania radnych stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu). 
(Obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie określenia zasad 
i trybu przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych oraz przyznawania nagród 
sportowych za osiągnięcia w dziedzinie kultury fizycznej i sportu stanowi Załącznik Nr 17 do 
protokołu). 
 
Adn. 14 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że od ostatniej sesji nie wpłynęła do Rady Gminy żadna 
interpelacja ani zapytanie na piśmie. 
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Adn. 15 - Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Kulczyński – chodzi o Społeczną Inicjatywę Mieszkaniową. Czy coś dzieje się w tym 
kierunku ? 
- radny Tomasz Kozłowski – chodzi o teren przy Domu Kultury: drewutnia, teren przy boisku 
do piłki siatkowej. Jest tam straszny nieporządek: stosy butelek, papiery na co skarżą się 
mieszkańcy. Kto ma to sprzątać ? 
Odpowiedzi na zapytania udzielił Wójt Gminy: 
- w sprawie SIM – we wrześniu jest Zgromadzenie udziałowców, podczas którego będzie 
wniesiona aportem nieruchomość. Nieruchomość naszej gminy jest planowana do wniesienia 
aportem w grudniu br. Weszła w życie ustawa zmieniająca o SIM, gdzie wiele rzeczy odgórnie 
będzie się zmieniać. Spółka funkcjonuje, natomiast na pewno inflacja nie pomoże w celach 
budowlanych. Jednocześnie Wójt wskazał, że nic nie stoi na przeszkodzie aby zaprosić na 
posiedzenie Rady Prezesa Spółki celem zapoznania z działalnością spółki. 
- bałagan przy Domu Kultury, przy drewutni – Pani Przewodnicząca Rady zgłaszała zakup koszy 
bo była inicjatorem budowy drewutni. Jeszcze we wrześniu br. nastąpi przeniesienie własności 
na Bibliotekę i to wówczas Gminna Biblioteka będzie odpowiedzialna za porządek i czystość. 
Jeśli chodzi o teren przylegający do boiska do piłki siatkowej to należy on do gminy. Nie mamy 
stałych pracowników etatowych do sprzątania ulic, tylko są to pracownicy sezonowi. Aktualnie 
zatrudnieni na pewno tam się pojawią i posprzątają. 
- radna Mazurek – zaproponowała, że może poddać pod dyskusję publiczną co zrobić z 
bałaganem w przestrzeni publicznej, jakie są środki prawne ? Dobrze jakby takie informacje 
były podane do publicznej wiadomości.. 
- Wójt – za chwilę będą Targi i zobaczymy jaki  nieporządek będzie po imprezie. Zwrócił uwagę 
aby była ta świadomość po stronie społecznej i wszyscy powinniśmy zwracać na tego typu 
rzeczy uwagę. 
- radna Mazurek -  były rozmowy z P.dyrektorem GBP i mówił, że Biblioteka będzie o teren 
drewutni dbała; 
- radny Karasiewicz -  na stronie internetowej gminy są zamieszczone projekty w ramach 
Budżetu Obywatelskiego. Szkoda, że nie mają podanego uzasadnienia. Jednocześnie radny 
zwrócił uwagę na projekt Nr 4 dot. zakupów wyposażenia do jednostki OSP w Popowie 
Kościelnym i wyraził stanowisko, że warto głosować na jednostkę OSP w Popowie Kościelnym; 
Jednocześnie za pomocą transmisji sesji zwrócił się do mieszkańców Popowa o głosowanie na 
projekt Nr 3, który zawiera stworzenie miejsca grillowego  integracji dla mieszkańców, przez 
zakup altanki, grilla i lamp solarnych. Na chwile obecną ani mieszkańcy ani młodzież nie mają 
gdzie się spotykać. 
- Wójt - w temacie Budżetu Obywatelskiego wyjaśnił, że  zgodnie z przyjętą uchwałą 8 września 
br. rozpoczyna się głosowanie i również będą promowane w/w projekty. Urząd Gminy planuje 
aby podczas Targów Michałowskich na stoisku gminy uzyskać pomoc o danym projekcie i o 
głosowaniu. Mieszkańcy w uzasadnieniu sami decydują co im jest potrzebne. 
- radny Rodzewicz – w sprawie pozostawionego bałaganu i śmieci zwrócił uwagę, że to jest 
problem całego kraju. Jak coś zostanie zrobione to społeczeństwo nie dorosło do tego jak z 
tego korzystać. 
- radny Kulczyński – chodzi o dowóz dzieci do Wągrowca do szkół średnich. Wiem, że to nie 
jest naszym gminnym zadaniem, ale to są dzieci z naszej gminy. Są z Miłosławic, Jaroszewa, 
Pląskowa i tam jest kłopot żeby te dzieci dojechały do szkoły do Wągrowca. Obecnie są 
dowożone prywatnym samochodem do Mieściska. Ale mamy telefony zarówno z Miłosławic, 
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Pląskowa, Jaroszewa żeby tę sprawę poruszyć. A szczególnie dlatego, że jest również z nami 
radny powiatowy P.Andrzej Banaszyński i może Pan by coś w tej sprawie podpowiedział żeby 
ten problem rozwiązać. 
- Wójt – „faktycznie tutaj byli u mnie jeszcze w lipcu rodzice dwójki dzieci z Pląskowa. 
Sygnalizowali problem, że ich dzieci skończyły Szkołę Podstawową, gdzie my jako gmina ma 
obowiązek dowiezienia dzieci do Szkoły Podstawowej, a teraz pojawił się problem, że nie 
można dojechać do szkoły średniej do Wągrowca. My zwróciliśmy się wówczas z zapytaniem 
do 2 firm, które na terenie gminy świadczą usługi komercyjne: MB-Bus, która ma linię 
autobusową w relacji Gniezno-Kłecko- Mieścisko z propozycją odbicia przez Jaroszewo Drugie 
i Pląskowo aby można było te dzieciaki zabrać. Tutaj przeprowadzili swoje różne analizy i 
stwierdzili, że jest to dla nich nieopłacalne pomimo deklarowanej liczby osób, które miałyby z 
tego kursu korzystać, a także rozmawialiśmy, rozmawiamy cały czas z firmą PKS Piła, która z 
kolei ma swoje linie z Wągrowca do Mieściska w tę stronę czyli z drugiej strony z możliwością 
były propozycje różne aby puścić autobus przez Popowo, Kuszewo, Pląskowo, Jaroszewo i 
pętelka przez Miłosławice do Mieściska i na Wągrowiec albo Mieścisko, Miłosławice, 
Jaroszewo Drugie, Pląskowo, tak  żeby te dzieci zabrać i wiem, że PKS tutaj takie analizy 
prowadzi, być może tak się stanie. Były prośby z ich strony żebyśmy my jako gmina w jakiś 
sposób finansowali tego typu zadanie, ale nie jest to możliwe, ponieważ nie jest to zadanie 
własne gminy, a jest to prywatna firma i nie ma możliwości dofinansowania działalności 
prywatnej przez gminę. Natomiast to co jeszcze zaoferowaliśmy żeby spowodować łatwiejsze 
znalezienie rozwiązania dla tej kwestii, co budziłoby pewne kontrowersje to możliwość 
opóźnienia przez gminę odjazdu naszych autobusów szkolnych, które są dowozami otwartymi, 
gdzie dzieci mogłyby kupić sobie bilet tak jak to muszą zrobić dojeżdżając do szkół średnich. 
Dojechać do Mieściska i się przesiąść, ale to byłoby pod warunkiem, że PKS Piła także swoje 
autobusy będzie miał taki odjazd skonstruowany, że będzie się to zazębiało, jeśli nie to nie ma 
sensu. Rozmawialiśmy z firmą, która w tym roku te nasze dzieci szkolne dowozi Katarzyna 
Turist. Oni byliby gotowi żeby taką procedurę wdrożyć, to by się wiązało z tym, że dzieci 
dojeżdżające do szkół musiałyby niestety do naszych szkół też te 10 minut wcześniej być na 
tym przystanku i dłużej czekać świetlicy. Na ten moment jakby ten wariant jest wariantem 
drugiego wyboru, ponieważ być może PKS uruchomi tę linię do Pląskowa w szczególności gdy 
pierwszego i drugiego września rodzice byli, gdzie dzieci dojeżdżające do szkoły średniej nie 
mogły zmieścić się do autobusu do linii Mieścisko – Wągrowiec mimo tego, że miały 
wykupione bilety miesięczne. Więc przekazaliśmy tę informacje  do PKS-u z prośbą o analizę, 
no i jak to się stało i być może skoro jest tak dużo chętnych będzie im się jednak opłacało aby 
tę linię do Pląskowa puścić, wówczas nie byłoby tego przegęszczenia, a dzieci z Pląskowa, 
Jaroszewa i mogłyby wsiąść w swoich miejscowościach do autobusów. Po stronie Starostwa 
też były jakieś rozwiązania, natomiast nie wiemy czy przyniosły jakieś efekty. Natomiast to co 
ja zaproponowałem to możliwość ewentualnego korygowania naszego rozkładu dowozu dzieci 
do szkół podstawowych jeżeli byłoby to niezbędne tak aby młodzież już ze szkół średnich 
mogła także korzystać”. 
- radny powiatowy – Andrzej Banaszyński -  „podjąłem działania. To jest nie tylko problem 
Pląskowa i tej strony ale jest to odwieczny nasz problem, ale w różnych zakątkach powiatu 
takie rzeczy również się zdarzają i dlatego Starosta wspólnie z PKS-em szukają rozwiązania. To 
co P.Wójt mówi to jest prawdą szukanie będzie się odbywało, także może czasem to nie 
zadowoli w 100% ale będzie tak żeby można było w jakimś stopniu dojechać czy wrócić z tej 
Szkoły. Czasem będzie trzeba poczekać w świetlicy. Ale PKS Piła jest chętny tylko to, że to musi 
się odbyć jego sfinansowaniem przez te osoby. 
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Jutro jestem w Starostwie i jutro już będę coś nie coś wiedzieć. To się nie stanie od razu, to 
najszybciej może się stać 15 września albo od 1 października br”. 
- Wójt – była koncepcja  żeby stworzyć wspólną komunikację. Rozmowy zaawansowane trwały 
i chcieliśmy skorzystać z dopłat. Na pewnym etapie wyłączyła się gmina Skoki a potem Wapno, 
Gołańcz i każdy miał swoje argumenty i pozostały tylko 4 gminy, ale to już wtedy cały projekt 
był zmodyfikowany. 
- radny Kulczyński – jest 21 młodych ludzi dojeżdżjących i samochodami osobowymi dojechać 
to jest trudno. Dużo do powiedzenia ma tu Starostwo. 
- Wójt – na zakończenie sesji zaprosił wszystkich do udziału w 43 Targach Michałowskich, które 
rozpoczną się w sobotę. Program jest 2-dniowy. 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła LIV sesję Rady Gminy Mieścisko. 
 
 
             Protokółowała:                Przewodniczyła sesji: 
 
                        Inspektor ds. obsługi organów                  Przewodnicząca Rady 
            Gminy 
                                   /Wiesława Kujawa/       /Kamila Mazurek/ 
 
 

 

                   

 


